
Referat bestyrelsesmøde 20/4-2022 

 

Afbud: Mona 

Referent: Ane 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Fremadrettet skal vi, i bestyrelsen, hjælpe hinanden med at få navne på og klare aftaler for 

hvem der er valgt som tovholdere på de ting der skal arbejdes videre med.   

2. Ansøgning om skoledagens længde 

Gennem de sidste år har skolen hvert år ansøgt om nedsættelse af skoledagens længde for de 

ældste elever. Vi ønskede at reducere timer, så vi havde en så ensartethed som mulig.  

De ældste elever har fået reduceret timer, så alle klassetrin har 30 undervisningstimer.  

Pt. skal der ikke gøres noget ift. ansøgning for næste skoleår. 

Hvis skolen bliver bedt om at lave en ansøgning, bakker bestyrelsen op om den nuværende 

løsning med 30 timer om ugen for alle årgange.  

 

3. Evaluering af forløb med Jesper Birck. 

Over de sidste 3 år har alle de pædagogiske ansatte været på kursusforløb om 

Neuropsykologi.  

Kurset har bl.a. handlet om: 

- Teoretisk forståelse af hjernens opbygning  

- Betydninger af omsorgssvigt og udviklingstraumer 

- At arbejde med nærmeste udviklingszone 

- Følelsesmæssig udvikling og ubalancer 

- Mentalisering i arbejdet med sårbare børn og unge 

- Arousalregulering og strategier til følelsesregulering 

Det har givet et fælles sprog og har understøttet en kultur, hvor der er sammenhænge mellem 

teori og praksis.  

Chaufførgruppen og administrationen skal have et mindre kursus i efteråret.  

Bestyrelsen synes det var dejligt at høre nærmere om forløbet og vurderingen af udbyttet af 

forløbet. Bestyrelsen bakker op om vigtigheden af fælles kompetenceudvikling for at 

understøtte den vedvarende udvikling af et højt fagligt- og specialiseret skoletilbud.  

 



4. Bud på plan for møde med B&U eller skoleforvaltning 

Vi skal være skarpe på, hvad vi vil med at invitere B&U og afdelingsledelse fra skoleafdelingen. 

Det kan være noget om de skal vide hvem vi er, hvilke børn vi har, hvilke udfordringer der kan 

være her. 

Tanja og Signe laver et udkast til formål med mødet og udkast til invitation.  

5. Præsentation af principper ved Eva og Signe  

- Princip for Klassedannelse/klasseskifte og afdelingsskifte 

Eva præsenterede 1. udkast til princip. 

Bestyrelsen har forskellige opmærksomheder til tilføjelser og rettelser. Eva reviderer princippet 

og sender det tilbage til Ledelsen. Næste del af processen er at princippet tages med i skolens 

PKU, der får mulighed for at kvalificere det.  

6. Status på diverse 

• Plan for arbejdsdag i september + dato 

Forældrearbejdsdagen bliver d. 9. september: 

Arbejdsgruppe: Thomas, Hans og Uffe.  

• Status på Videnshuset – takster, økonomi og serviceniveau 

Punktet udskydes til mødet i maj. 

• Personale- og elevsituationen i det kommende skoleår 

Det tegner til at vi ender på et elevtal på omkring 105. Det betyder at vi skal have det samme 

antal personaler som i år. 

Vi sigter mod at holde elevgruppen inden for vores målgruppe.  

• Sommerferiepasning og nødpasning i det kommende skoleår + drøftelse om 

lukkeuger 

Det skal stå tydeligt for forældrene hvilke uger der er nødpasningsuger, hvor man ikke kan 

regne med at der er fast/kendt personale i afdelingen. ”Kendt personale” defineres som 

personale der arbejder i afdelingen, herunder faste vikarer. 

Det bliver ikke aktuelt med lukkeuger. Alle børn skal have mulighed for pasning i et tilbud. Da 

vi ikke kan sende børnene andre steder hen i pasning, vil det være os der varetager 

nødpasning. 

• Status på arbejdet efter MED-møde 

Skolen har fokus på at ansætte med så stor diversitet i fagligheden som muligt.  

Signe kom med et forslag om deltagelse ”ADHD og Autisme – hvordan diagnoserne påvirker 

hinanden”. Det kunne være en ide til opkvalificering.  

• Børnetrivselsundersøgelse 



Den bliver gennemført inden sommerferien. Det er skolens trivselsgruppe + elevråd der står 

for undersøgelsen.  

Opfølgning på trivselsundersøgelsen tages op på det første bestyrelsesmøde i skoleåret 

2022/23. 

7. Eventuelt  

• Brochure til forældre 

Der bliver arbejdet videre med brochuren. Uffe tager det med til 

kommunikationsafdelingen.  

• Valg til bestyrelsen: 

Alle børn får en folder med hjem om valg til bestyrelsen. 

• Tanja og Signe finder dato for forældregruppemøde og sender det ud. 

 


